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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az interpelláció címe: "Már szedni áldozatait a rabszolgatörvény!" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Azt szokták mondani,  hogy az emberek átlagosan 3 hétig szoktak emlékezni egy-egy számukra
negatívan  ható  politikai  eseményre.  Ezt  a  szabályt  a  rabszolgatörvény  esetében  nyugodtan
semmisnek tekinthetjük, hiszen nemcsak egy évvel ezelőtt váltott ki komoly indulatokat, hanem
napjainkban  is.  Pontosan  azért,  mert  mára  érte  el  az  első  15-20  ezer  munkavállalót,  akiket  a
munkaadóik most próbálnak meggyőzni arról, ugyan írja már alá az erről szóló nyilatkozatot. A
Vasas Szakszervezet tájékoztatása szerint, sokan ennek hatására inkább felmondanak, de a többség
– félve a munkahely elvesztésétől vagy éppen a különböző bónuszok megvonásától – inkább aláírja.
Még úgy is, hogy tudják, ezzel még kevesebbet lesznek a családjukkal, még több stressz éri őket és
még  nagyobb  fizikai  megterhelésnek  teszik  ki  magukat,  amellyel  azonban  az  egészségügyi
kockázatok is nőnek. Figyelembe véve az egészségügyi rendszer jelenlegi állapotát, biztosan nem
ez minden vágyuk.

Nyilvánvaló,  hogy  Kósa  Lajos  szánalmas  kommunikációjával  ellentétben  az  egyre  súlyosabb
mértékű munkaerőhiányt akarták azzal megoldani, hogy megnövelik a munkaidő mértékét. Na meg
az ukrán, nem kárpátaljai, hanem az ukrán munkavállalók és társaik behozatalával. Ahelyett, hogy
végre felfognák: béreket kell emelni! Persze nem úgy, ahogy önök csinálják. Tudják mennyit jelent
egy 5%-os béremelés egy átlagbérért dolgozónak? Nagyjából nettó 6000 forintot. Nem az országos
átlagról beszélek, mert azt a felsőréteg felhúzza, hanem az átlagemberek átlagbéréről. És tudják
mennyivel nőttek az élelmiszer árak az elmúlt években? Tudják mennyivel kell többet kiadni egy
bevásárlás  alkalmával?  Honnan tudnák!?  De segítek,  ennek a többszörösét  havonta!  És  amíg a
Borkai-féle paprikajancsik jachtoztak, meg hirdetik a fideszes igét, sőt már azt is tudjuk, hogy a
csikó  lát,  addig  a  becsületesen  dolgozó  emberek  meg  halálra  gürizik  magukat  azért,  hogy  az



életszínvonaluk jó esetben stagnáljon.

Higgyék  el  nekem,  hogy az  átlagemberek  nem kapzsik.  Nem milliárdokat  szeretnének  keresni
naponta,  mint  Mészáros  Lőrinc.  Csupán  azt  szeretnék,  hogy  kapjanak  egy  tisztességes  bért  a
becsületesen elvégzett  munkájukért,  és ezt napi 8 órában tehessék,  hétfőtől péntekig.  Már ez is
óriási előrelépés lenne! Egy tisztességes bér, amiből tudnak maguktól fizetni egy autót, egy lakást
és ne adj Isten évente egy nyaralást. Szerintem ez nem kellene, hogy elérhetetlen legyen Európa
közepén  a  21.  században.  De  sajnos  a  valóság  ezzel  szemben  az,  hogy  Európában  már  csak
Bulgáriát tudjuk valamiben is megelőzni…

Kérdezem  tehát  Tisztelt  Miniszter  Urat,  hogy  mikor  hajlandóak  végre  belátni,  nem  a
munkaidő  növelésére,  hanem  magasabb  bérekre  van  szükség?  Mikor  hajlandóak  végre
belátni,  hogy hibás az a gazdaságpolitika, amelyet folytatnak? És végül mikor hajlandóak
végre arra, hogy másokat is meghallgassanak?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2019. 10. 16.

Tisztelettel,

Nunkovics Tibor

Jobbik
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